

# 申辦門號切結書

(Affidavit of application for telecommunication numbers)

TO: Taiwan Mobile Co., Ltd

本人特此聲明並具結如下：

I hereby declare and sign affidavits to Taiwan Mobile Co., Ltd. (hereinafter referred to as "Taiwan Mobile") as follows:

本人向貴公司申辦行動電話號碼(下稱門號) \_\_\_\_\_ - \_\_\_\_\_，使用目的如下：  
I apply to Taiwan Mobile for the mobile phone number (hereinafter referred to as the "number") \_\_\_\_\_ - \_\_\_\_\_ for the following purposes:

- 本人使用 (For personal use)
- 提供家人使用 (For family use)
- 同時持有2個(含)以上終端設備，皆有門號使用需求 (Hold two or more terminal devices at the same time, both/all of which need to use the numbers)
- 其他原因(Other reasons)：\_\_\_\_\_

本人承諾並保證，使用上開門號均須符合相關法令規定，如本人名下任1門門號遭司法、檢警或政府機關通知違規、違法、停話，或經貴公司認定有不當、違反公序良俗、實際使用不符申辦目的等，貴公司有權逕行就本人名下部分或全部門號停話，及/或終止部分或全部門號租用合約，絕無異議。本人除應負擔帳單費用、賠償款/補貼款及因違反相關法令衍生費用外，並負擔相關民、刑事法律責任及貴公司之損害。

I promise and guarantee to Taiwan Mobile that I shall comply with the relevant laws and regulations when using the above-mentioned number(s). If any number I applied for is notified by the court, prosecutor's office, police authority or government agencies of violating the law or regulations, suspending/terminating the service, or TWM determines that it is inappropriate, against public policy or morals, or the actual use does not meet the purpose of the application, I agree that Taiwan Mobile has the right to directly suspend part or all of the numbers under my name, and/or terminate part or all of my number rental agreements and without any objections. In addition to paying billing charges, compensation/termination charges, subsidies and expenses derived from violations of relevant laws or regulations, I shall also bear relevant civil and criminal legal liabilities and compensate Taiwan Mobile for any damage.

此致

台灣大哥大股份有限公司

立書人簽章(門號申請人) Number applicant(signature)	法定代理人 簽章 Guardian(signature)	代理人 簽章 Agent(signature)
證件字號 ID number:	證件字號 ID number:	身分證字號 ID number:

\* 立書人/法定代理人/代理人已知悉個人資料告知事項；並同意貴公司於法令規定內使用本人資料。

\* 本人知悉且同意貴公司將本簽署文件轉為數位化儲存，未來僅可調閱數位化文件並視同原本。

\*The number applicant / guardian /agent has been informed of the personal information protection notification, and agrees that Taiwan Mobile may use personal information in accordance with laws and regulations.

\* I understand and agree that Taiwan Mobile will transfer this signed document into digital storage, and only the digital documents will be accessible in the future and treated as the original.

西元

年

月

日

Date(yyyy-mm-dd)